

## 「米走雞」飲食優惠 Dining privileges at "Running Chicken"

## 條款及細則:

- 1. 此優惠只適用於堂食及正價餐牌。
- 2. 此優惠由即日起至 2025 年 8 月 31 日,星期一至星期日適用。
- 3. 此優惠須另收加一服務費,加一服務費以原價計算。
- 4. 此優惠不得退款及轉讓。
- 此優惠不可與其他推廣優惠或信用卡推廣優惠、折扣推廣(包括員工折扣)、會員優惠、 禮券或現金券同時使用。
- 6. 圖片只供參考。
- 7. 如有任何爭議, 米走雞保留隨時修改、暫停或取消以上優惠及其條款及細則的權利, 並保留最終決定權。

### Terms and conditions:

- 1. This offer is only applicable for dine-in and regular-priced menus only.
- 2. This offer is valid from now until 31 August 2025 and is applicable from Monday to Sunday.
- 3. A10% service charge applies to all dine-in consumption and is based on the original prices.
- 4. The offer is non-refundable and non-exchangeable.
- 5. This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or credit card promotion offers, discounts (including staff offers), member privileges, coupons or cash vouchers.
- 6. Photos are for reference only.
- 7. In case of any disputes, Running Chicken reserves the right to amend, suspend or terminate the terms and conditions of this offer from time to time without prior or separate notice.



# 「Mini Friday」飲食優惠 Dining privileges at "Mini Friday"

### 條款及細則:

- 1. 此優惠只適用於堂食及正價餐牌。
- 2. 此優惠由即日起至 2025 年 8 月 31 日,星期一至星期日適用。
- 3. 此優惠須另收加一服務費,加一服務費以原價計算。
- 4. 此優惠不得退款及轉讓。
- 5. 此優惠不可與其他推廣優惠或信用卡推廣優惠、折扣推廣(包括員工折扣)、會員優惠、禮券或現金券同時使用。
- 6. 圖片只供參考。
- 7. 如有任何爭議·Mini Friday 保留隨時修改、暫停或取消以上優惠及其條款及細則的權利,並保留最終決定權。

#### Terms and conditions:

- 1. This offer is only applicable for dine-in and regular-priced menus only.
- 2. This offer is valid from now until 31 Aug 2025 and is applicable from Monday to Sunday.
- 3. A10% service charge applies to all dine-in consumption and is based on the original prices.
- 4. The offer is non-refundable and non-exchangeable.
- 5. This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or credit card promotion offers, discounts (including staff offers), member privileges, coupons or cash vouchers.
- 6. Photos are for reference only.
- 7. In case of any disputes, Mini Friday reserves the right to amend, suspend or terminate the terms and conditions of this offer from time to time without prior or separate notice.